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ماجرای فیش جعلی ارســالی از باشــگاه اســتقلال به 
ســانتاکلارا در پرونده ستاره ســابق آبی ها، دردسرهای 
زیادی را برای باشگاه ایرانی ایجاد کرده است؛ به طوری که 
حالا با تایید باشگاه استقلال، آبی ها ۵۰۰هزار یورو جریمه 
شــده اند! به گزارش  ایرنا، محمد محبی یکی از بهترین 
بازیکنان استقلال در فصل گذشــته بود؛ بازیکنی که به 
همراه مهدی قایدی زوج خط حمله آبی ها را تشکیل داده 

و نقش مهمی در موفقیت های استقلال ایفا کردند.
باشگاه استقلال که محبی را به طور قرضی از سانتاکلارا به 
خدمت گرفته بود، طبق توافق باید ۲۳۰ هزار دلار در آبان 
ماه پارسال به این باشگاه پرتغالی پرداخت می کرد؛ طبق 
تفاهم نامه ای که طرفین در هنگام عقد قرارداد امضا کرده 
بودند، در صورت تاخیر در پرداخت پول، آبی ها موظف به 

تقبل ضرر و زیان شده بودند.
باشگاه استقلال پارسال نسبت به ارسال یک حواله ۱۳۰ 
هزار دلاری به باشگاه ســانتاکلارا اقدام کرد که ۹۰ هزار 
دلار در حســاب باشگاه پرتغالی به اصطلاح نشست و ۴۰ 

هزار دلار دیگر برگشت خورد.
در ادامه نیز باشــگاه اســتقلال به دلیل مشکلات مالی، 
نتوانست مبلغ باقیمانده را واریز کند که باعث شد باشگاه 
سانتاکلارا به فدراسیون بین المللی فوتبال)فیفا( شکایت 

کرده و خواستار دریافت غرامت شود.
باشگاه استقلال با رد این شکایت در دفاعیه ای نوشت که 
با توجه به تحریم هایی جاری علیــه تهران، پول واریزی 
برگشت خورده اســت. دفاعیه باشگاه استقلال باعث شد 
تا فیفا شکایت ســانتاکلارا را رد و آبی های پایتخت را از 
پرداخت غرامت معاف و اعلام کند که باتوجه به پرداخت 
۹۰هــزار دلار، اســتقلال صرفا ملزم بــه پرداخت مبلغ 

باقیمانده)۱۴۰ هزار دلار( است.
پس از رای فیفا، طلب ســانتاکلارا باردیگر پرداخت نشد 
تا این بار باشــگاه پرتغالی بــه دادگاه عالی ورزش)کاس( 
شکایت کند. دادگاه عالی ورزش پس از رسیدگی به این 
پرونــده اعلام کرد که پس از رای فیفا و با توجه به اینکه 
اراده ای برای پرداخت پول محبی از سوی باشگاه استقلال 
وجــود ندارد، آبی ها موظف هســتند عــلاوه بر پرداخت 
۱۴۰هزار دلار، ضرر و زیان ناشــی از تاخیر در واریز این 

مبلغ را نیز پرداخت کنند.
روزنامه پرتغالی »رکورد« امروز نوشت: باشگاه سانتاکلارا 
پرتغال مبلغ ۵۰۰ هزار یورو از اســتقلال دریافت خواهد 
کرد. بعد از شکایت باشگاه پرتغالی به دادگاه عالی ورزش، 
مقرر شــد که باشــگاه ایرانی این مبلغ را به ســانتاکلارا 

پرداخت کند.
یکی از مدیران باشــگاه استقلال در گفت وگو با خبرنگار 
ورزشی ایرنا، جریمه ۵۰۰ هزار یورویی استقلال در پرونده 

محبی را تایید و اعلام کرد، این رای قطعی است.
بر اســاس اعلام قبلی باشگاه استقلال، در قرارداد قرضی 
محبی، بند خرید دائمی با مبلغ ۶۰۰ هزار یورو قید شده 
بود و براســاس این بند، استقلال می توانست تا تاریخ ۳۱ 
مه سال ۲۰۲۳ )۱۰خرداد سال جاری( پس از واریز مبلغ 
مورد توافــق، به صورت کتبی با ارســال مدارک لازم به 
سانتاکلارا، نسبت به فعال کردن بند خرید دائمی محبی 

اقدام کند.
فیش قلابی، نیش واقعی

حال این پرسش مطرح می شود که »چرا باشگاه پرتغالی با 
استقلال همکاری لازم را انجام نداد؟«

در پاســخ به این پرســش باید نوشــت که همه چیز به 

ماجرای فیش جعلی برمی گردد کــه به تاریخ ۲۲ مرداد 
۱۴۰۱ در دوره مدیریت اســبق باشگاه)مصطفی آجورلو( 
فیشــی به مبلغ ۲۳۰ هزار یورو برای باشــگاه سانتاکلارا 
ارســال می شــود؛ فیشی که بعدها مشــخص شد وجود 

خارجی نداشته و جعلی بوده است!
در آن برهــه، این امــور را معاونت اجرایی اســتقلال با 
هماهنگــی معاونت مالی انجام می داد. چنــد ماه بعد از 
ارسال فیش جعلی و زمانی که مدیریت اسبق برکنار شده 
بود، باشگاه سانتاکلارا برای باشگاه استقلال نوتیس)اخطار( 
فرســتاد که با توجه به عدم پرداخت پول، محمد محبی 

باید به این تیم پرتغالی برگردد.
پس از اخطار ســانتاکلارا، علی فتــح الله زاده، مدیرعامل 
وقت باشــگاه اســتقلال که به تازگی روی کار آمده بود، 

به واحد بین الملل دســتور پیگیری داد و پس از استعلام 
از بانک مشخص شد که »فیش ارسال شده برای باشگاه 
سانتاکلارا جعلی بوده است!« همین موضوع باعث شد تا 
باشگاه سانتاکلارا با باشگاه استقلال وارد چالش شده و در 

پایان فصل اجازه تمدید قرارداد محبی را ندهد.
همان روزها محبی که حالا در تیم روستوف روسیه توپ 
می زنــد، در پیام خداحافظی خود با هواداران اســتقلال 
به جعلی بودن فیشــی که مدیریت اســبق برای باشگاه 
ســانتاکلارا فرستاده بود، اشــاره کرد تا ثابت کند نقشی 
در این جدایی نداشــته است. هرچند او به عنوان بازیکن 
می توانســت برای بازی کردن در تیمی که علاقه قلبی به 
آن دارد پا فشــاری کرده و مدیران باشــگاه سانتاکلارا را 

تحت فشار بگذارد.

جریمه نیم میلیون یورویی استقلال

انتقاد تند مدیرعامل استقلال از گل محمدی

علی خطیر، مدیرعامل باشگاه استقلال در برنامه تلویزیونی »ورزش و مردم« 
درباره حواشــی اخیر بین آبی ها و رقیب سنتی این تیم یعنی پرسپولیس اظهار 
داشــت: از حواشــی ایجاد شده ناراحت هستیم اما اســتقلال شروع کننده این 
ماجراها نبود. اصلا دوســت نداشتیم که این اتفاقات رخ دهد. از تمام بازیکنان و 
سرمربی تیم خواهش کردم که وارد این فضا نشوند و نمی دانم چرا دوستان مان 
در پرسپولیس این ماجرا را شروع کردند و به آن دامن زدند! مدیرعامل استقلال 
به اظهارات یحیی گل محمدی، سرمربی پرســپولیس درباره حرف های یکی از 
اعضای هیئت مدیره آبی ها و همچنین جواد نکونام، ســرمربی استقلال، در این 

برنامه تلویزیونی واکنش نشان داده است.
وی خطاب به باشگاه پرسپولیس مدعی شد: خداراشکر که بیشترین اتفاقات 
و امتیازات در سال های گذشــته برای باشگاه شما بوده است! به گفته برخی از 
کارشناســان که در فضای فوتبال کار می کنند این تکنیک باشگاه پرسپولیس 
است که به این شــیوه فضای فوتبال را مسموم می کند تا حداقل امتیازاتی که 
به نفعشان اســت را بردارند! من خواهش می کنم بگذارید تیم ها در یک فضای 
عادلانه رقابت کنند. خطیر افزود: جواد نکونام بزرگ ترین لژیونر فوتبال ایران است 
و سابقه درخشــانی در خارج از ایران دارد. درحال حاضر سردار آزمون و مهدی 
طارمی در اروپا بازی می کنند اما موفقیت های که به دســت می آورند به سابقه 
جواد نکونام نمی رسد. وی با اشاره به ادعاهایی که درباره تخلف باشگاه استقلال 
و عدم رعایت قانون سقف بودجه مطرح شده است، اضافه کرد: تمامی مدارک و 
اســناد ما شفاف و واضح و در سازمان لیگ موجود است. به نظرم، ما تنها تیمی 

هستیم که قانون سقف بودجه را رعایت کرده ایم.
خطیر در مورد پرونده محمد محبی، ستاره فصل گذشته استقلال و جریمه 
اخیــر آبی ها در این پرونده نیز اضافه کرد: مســاله ۱۴۰ هــزار یورویی بوده که 
دوستان به باشگاه پرتغالی ندادند و متاسفانه اسناد جعلی برای باشگاه سانتاکلارا 
فرســتادند! یک بند خســارت ۶۰۰ هزار یورویی وجود داشــت که فیفا آن بند 
 )CAS/را قبول نکرد و ســانتاکلارا دوباره به فیفــا و دادگاه عالی ورزش)کاس
شــکایت کرد. دادگاهی تشکیل شد که ســه روز قبل جوابش آمد که براساس 
حکم جدید، استقلال باید از آن ۶۰۰ هزار یورو، ۳۵۰ هزار یورو را پرداخت کند. 
وی ادامه داد: متاسفانه هنوز بدهی های استقلال تمام نشده است و همچنان به 
آن اضافه می شــود. قبل از اینکه به اســتقلال بیایم می دانستم مشکلاتی وجود 
دارد و با علم کافی و به رغم توصیه های دوستان که قصد داشتند من را منصرف 
کنند، مدیریت باشــگاه را قبول کردم و به نیت کمک به باشگاه بزرگ استقلال 
آمدم. الان استقلال ۸۸۰ میلیارد بدهی انباشته دارد و محصول یک سوء مدیریت 
است. مدیرعامل آبی های پایتخت افزود: از یکی از مدیران پیشین باشگاه شکایت 
کردیم که پول بیت المال را هدر داد. این شکایت به پرونده سیلوا مربوط می شود. 
دوستان متاسفانه به این بازیکن دو ماه حقوق ندادند؛ حقوقی که کلا حقوق ۸۰ 
هــزار یورو بود! وی همچنین درباره کاهش قرارداد بازیکنان اســتقلال و نکونام 
به منظور رعایت الزامات ســقف بودجه و ثبت قرارداد گوســتاوو بلانکو، ستاره 
آرژانتینــی جدید این تیــم افزود: نکونام دو بار قرارداد خــود را کم کرد و همه 
بازیکنان با شرافت این کار را انجام دادند. نکونام اولین بار ۶ و بار دوم ۱۰درصد 
قراردادش را کم کرد و و من از او و بازیکنانی که قراردادنشان را کسر کردن تشکر 
می کنم. خطیر به اشتباهات داوری که به زعم او علیه استقلال رخ داده است نیز 
اشــاره و اضافه کرد: اســتقلال در هفته های اخیر به شدت از داوری ضربه دیده 
و حریفان هم ســود بردند و به نظر من این مساله طبیعی نیست! از فدراسیون 
خواهش می کنم قبل از بازی بررسی کنند و یک سوالی هم از داوری که انتخاب 
می کنند، بپرسند که طرفدار کدام تیم اســت!  داور استقلالی را برای استقلال 
نگذارید و داور پرسپولیســی را برای بازی پرسپولیس انتخاب نکنید! مدیرعامل 
استقلال درباره اخطار کوین یامگا، بازیکن فرانسوی این تیم نیز افزود: هر دوماه 
یک بار نوتیس می آمد و این بار تعجب کردم که چرا اخطار یامگا این بار نیامده 
و بعد یکی از اعضای باشــگاه برای من پیامکی فرستاد که باید ۷۰ هزار یورو به 
یامگا بدهیم. هر نوتیس هم ۱۵ روز فرصت دارد و این نوتیس آخری بعد از ۱۲ 
روز به دســت من رسیده و ســه روز آخر متوجه شدم و آن کارمند را هم اخراج 
کردم. من تمام اولویتم در این سه روز این بود که پول یامگا را بدهم چون او دو 

سال باشگاه قرارداد دارد.
وی درباره حضور استقلال در لیگ قهرمانان آسیا افزود: قبلا هم گفتم تا زمانی 
که در باشگاه استقلال باشم این اتفاقات رخ نخواهد داد و الان هم پای قولم هم 
هستم و ما یک کارگروه تشکیل دادیم و هنوز هم اعتقاد دارم حذف سال گذشته 
استقلال عادلانه نبود. حق استقلال بود باشد و حق تیم دیگر نبود! خطیر با اشاره 
به حواشی و اختلافاتی که در ابتدای فصل با نکونام داشت نیز گفت: حتما تیم را 
در نیم فصل تقویت می کنیم. اتفاقا در حال شناسایی نقاط ضعف هستیم که در 
نیم فصل بازیکن جذب کنیم و از ابتدا هم با جواد نکونام مشکلی نداشتیم و هر 
دو برای استقلال تلاش می کنیم و من از علیرضا دبیر)رئیس فدراسیون کشتی( 
تشکر می کنم که باعث شــد اختلافات حل شود. وی درباره تغییر لوگو باشگاه 
اســتقلال نیز افزود: ما احســاس کردیم لوگو تناسبی با فضای تجاری و قدمت 
باشگاه ندارد و امیدواریم یک لوگو در شان باشگاه بسازیم و البته از هواداران هم 

نظر خواهیم خواست.

ویژه

باشگاه ســپاهان با صدور اطلاعیه ای اعلام 
کرد کــه پرونده بازی با الاتحاد را به دادگاه 

عالی ورزش می برد. 
به گزارش ایرنا، کنفدراســیون فوتبال آسیا 
به صورت رســمی رأی دیدار برگزار نشده 
ســپاهان و الاتحــاد را در چارچوب مرحله 
گروهــی لیگ قهرمانان آســیا اعلام کرد و 
باشــگاه ســپاهان ۳ بر صفر بازنده اعلام و 
علاوه بر محرومیت از سه بازی خانگی، ۲۰۰ 

هزار دلار هم جریمه شد.در پی صدور رأی 
انضباطی کنفدراسیون فوتبال  اولیه کمیته 
آســیا، اطلاعیه ای از سوی این باشگاه صادر 

گردید. 
متن اطلاعیه بدین شرح است:

در پــی صدور رای اولیــه کمیته انضباطی 
کنفدراســیون فوتبــال آســیا در خصوص 
پرونده دیدار فولاد مبارکه ســپاهان ایران 
و الاتحاد عربســتان در هفته دوم مسابقات 

باشگاه  آسیا ۲۰۲۳-۲۰۲۴،  قهرمانان  لیگ 
فولاد مبارکه سپاهان بدینوسیله نکاتی را به 

سمع و نظر افکار عمومی می رساند:
۱- باشــگاه ســپاهان ضمن احترام به نهاد 
انضباطی AFC، اعلام می دارد که با اتکا به 
مستندات متقن حقوقی، این رأی را به هیچ 
وجه صحیح ندانســته و در این پرونده خود 

را محق می داند.
۲- باشــگاه سپاهان در پاســخ به اتهامات 

بی اســاس طــرف مقابــل؛ مســتندات و 
درخواســت های قانونی خود را مهیا نموده 
و به مقامــات AFC ارائه نمــوده بود. اما 
متأسفانه کمیته انضباطی AFC در موارد 
متعددی درخواســت های قانونی و طبیعی 
باشگاه را بدون ذکر دلیلی رد نمود؛ از جمله:
الــف( کمیته محتــرم انضباطی AFC در 
باشــگاه سپاهان  قانونی  ابتدا درخواســت 
جهت برگزاری جلسه رسیدگی حضوری و 

به چالش کشیدن مسائل حقوقی ادعا نامه 
آن مرجع را پذیرفت لیکن پس از چند روز 
ناگهان اعلام نمود که هیچ جلسه حضوری 

برگزار نخواهد شد.
ب( با توجه به نزدیکی زمان جلسه رسیدگی 
به مســابقه آتــی آلمالیق؛ ســپاهان از آن 
کمیته درخواســت نمود تا با احترام به حق 
تجدیدنظر خواهی باشگاه سپاهان نسبت به 
رأی احتمالی، از برگزاری جلسه رسیدگی و 
صدور رأی فوری قبل از آن بازی که تضییع 
امکان تجدیدنظر خواهی ســپاهان  کننده 
خواهــد بود، موقتاً صرف نظــر نماید. لیکن 
متاسفانه این خواســته منطقی نیز مردود 
گردید و تنهــا چند روز مانده به بازی, رأی 
غیرصحیح منتهی به عــدم برگزاری بازی 
بعدی در ورزشــگاه خانگی سپاهان را صادر 
نمودند تا امکان حضور هواداران سپاهان در 

ورزشگاه خانگی کاملًا منتفی گردد.
پ( علی رغم درخواست صریح تیم حقوقی 
باشگاه سپاهان از آن کمیته مبنی بر اعلام 
زمینه های حقوقــی رأی بانضمام متن رای 
صادره )جهــت ایجاد قابلیت اعتراض فوری 
بــه رأی یا تعلیق اجرای آن( متأســفانه از 
پذیرش این درخواست نیز خودداری گردید.
۳- باشــگاه فــولاد مبارکه ســپاهان قطعاً 
اســتیناف خواهی خود را به مرجع ذیصلاح 
قانونی اعــلام و به جد پیگیر تجدیدنظر در 

رأی اولیه خواهد بود.
۴- این باشــگاه درباره پرونــده مذکور به 
دادگاه عالی ورزش)CAS( هم وفق مقررات 
بین المللــی رجوع نموده و از طریق آن نهاد 
قضایــی محترم پیگیر احقــاق حقوق خود 

خواهد بود.
در پایان باشگاه فولاد مبارکه سپاهان ضمن 
دعوت از هواداران فهیم و نجیب ســپاهان 
به حفظ آرامــش، این اطمینــان خاطر را 
به ایشــان می دهد که مسئله توسط ارکان 
حقوقی باشــگاه تا حصول نتیجه مطلوب به 

طور جدی پیگیری خواهد شد. 
همچنیــن در خصوص جزئیــات برگزاری 
بازی بعدی سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا 

متعاقباً اطلاع رسانی خواهد شد.

سپاهان پرونده بازی با الاتحاد را به دادگاه عالی ورزش می برد

حکم سنگین علیه زردپوشان

طارمی در رادار منچستریونایتد
سران باشگاه منچستریونایتد به دنبال جذب یک مهاجم 
باتجربه برای تقویت خط حمله خود هســتند و از ستاره 
ایرانــی تیم فوتبــال پورتو به عنوان یکــی از گزینه های 

شیاطین سرخ نام برده می شود.
سران باشگاه منچستریونایتد عملکرد چند بازیکن را مورد 
بررسی قرار داده اند تا شرایط حضور حداقل یکی از آنها را 

در خط حمله این تیم مهیا کنند.
در میان گزینه های مطرح شده نام مهدی طارمی مهاجم 
ایرانی پورتو نیز به چشــم می خورد. طارمی که عملکرد 
قابل قبولی در باشگاه پرتغالی داشته از سوی چند باشگاه 
از جمله منچستر یونایتد مورد توجه قرار گرفته و احتمال 

حضور او در جمع شــیاطین ســرخ وجود دارد. از سویی 
دیگر ایوان تونی۲۷ ســاله و مهاجــم برنتفورد که مورد 
توجه تیم هایی از جمله آرســنال و چلسی است، در این 
روزها از ســوی سران شیاطین سرخ هم تحت نظر است 
تا آخرین شرایط او را برای انتقال احتمالی به اولدترافورد 
بررسی شود. سران این باشگاه به دنبال آن هستند تا برای 
راسموس هویلوند، مهاجم دانمارکی خود یک زوج خوب 
پیدا کنند تا مشــکلات خط حمله این تیم را به حداقل 
برسانند. منچســتریونایتد در حال حاضر با ۱۵ امتیاز در 
رده هشــتم لیگ برتر انگلیس قــرار دارد و تاتنهام با ۲۶ 

امتیاز در صدر است.

پاسخ کادر فنی تیم ملی به اظهارات خیابانی
پس از انتقادات نسبتا تند جواد خیابانی، حالا کادر فنی تیم ملی در مقام از دفاع 
برآمده است. به گزارش  ورزش سه، جواد خیابانی در یک برنامه زنده تلویزیونی به 
طور مفصل درباره برنامه ها و شرایط کادر فنی صحبت کرد. مهم ترین مسئله جواد 
خیابانی در این صحبت ها عدم جوانگرایی بود و ســپس او انتقادات دیگری را نیز 

به شرح زیر مطرح کرد: 
در ادامه مطلب کادر فنی تیم ملی پاسخ مفصلی به انتقادات جواد خیابانی داده 

و در اختیار »ورزش سه«، قرار داده که در ادامه می خوانید.
مشکیجلســات آنالیز حریفان در روز قبل از مســابقه و پیــش از ناهار صورت 
می گیرد. جلسه فنی که با استفاده از دیتا و تصاویر، می تواند به بازیکنان تیم تصویر 
مناسبی از مدل بازی، الگوهای حمله و دفاع و انتقال و ضربات ایستگاهی ارائه کند. 
تمرین آخر تیم، معمولا براساس همین جلسه آنالیز طراحی و اجرا می شود. پس 
هیچ وقت نمی توانیم جلســه آنالیز رقیب را دیرتر از تمرین تاکتیکی آخر مثلا در 
روز مســابقه برگزار نماییم. به طور مثال در مورد قرقیزستان که این فکت اشتباه 
در موردش اشــاره شد، دو دیدار این تیم برابر روسیه و هند در فیفادی های قبلی، 
پیش  از مســابقات کافا تحلیل و آنالیز شده بود و انجام آنالیز دیدار اول این تیم 
در تورنمنت کافا در روز سه شــنبه )بعد از بازی با افغانستان( این اطلاعات فنی را 
تکمیــل نمود. پس ذکر این موضوع که روز بازی با قرقیزســتان، کادر فنی اقدام 
به آنالیز فنی این تیم نموده اســت، اشــتباه و براساس اطلاعات کاملا غلط است. 
مشکیپروسه ی مورد اشــاره تنها بخش مربوط به تیم های حریف است. تحلیل و 
آنالیز تیم خودی در رقابت های دوستانه و رسمی، آنالیز تصویری و آماری تمرینات 
تیــم ملی در فیفا دی ها و همچنین آنالیز آمــاری و تصویری بازیکنان لایه اول تا 
سوم ماتریس لیگ برتر در کنار تحلیل و آنالیز دیتای مربوط به عملکرد جسمانی 
بازیکنان در رقابت های لیگ برتر، جلسات تمرینی تیم ملی و دیدارهای دوستانه و 
رسمی بخش های مهم دیگر وظایف اعضای کادر فنی است که توسط گروه آنالیز، 
کادر مربیان و مشاورین فنی تیم ملی زیر نظر سرمربی تیم ملی صورت می گیرد.

تیم ملی فوتبال 

اولین تصمیم معروف بعد از سرمربیگری تیم ملی
سعید معروف به نیمکت تیم 
ملی والیبال ایران بسیار نزدیک 
شده اســت. به گزارش »ورزش 
ســه«، چند روز پیش بود که 
جلســه کمیته فنی فدراسیون 
والیبال تشکیل شد و خروجی 
آن یک موضوع بسیار مهم بود. 
بعد از پایان این جلســه شش 

نفر به عنوان گزینه های نهایی فدراســیون والیبال ایران برای جانشــینی بهروز 
عطایی معرفی شدند. از بین گزینه های خارجی جان لورنزو بلنجینی، روبرتو پیازا، 
ویتال هاینن و ولادیمیر الکنو همچنان در لیست مد نظر فدراسیون باقی ماندند. 
امــا نکته مهم ماجرا معرفی دو گزینه داخلی بود. جایی که از ســعید معروف و 
پیمان اکبری به عنوان دو گزینه ایرانی هدایت تیم ملی والیبال ایران نام برده شد.

در ابتدا به نظر می رســید که شــاید نام معروف و اکبری صرفاً در حد همان 
مطرح شدن یک گزینه بیشتر نباشد اما در ادامه مشخص شد که پاسور سابق و 
اسطوره والیبال ایران یعنی سعید معروف شانس اول سرمربیگری تیم ملی است.

در حالی که همــه فکر می کردند که یک ســرمربی خارجی برای تیم ملی 
انتخاب شود اما به یک باره شانس سعید معروف افزایش پیدا کرد. 

والیبال

اینتر آخرین باشــگاهی است که به جمع مشــتریان مهاجم مکزیکی اضافه 
می شود. به گزارش اسکای،  گلزن مکزیکی فاینورد در ماه های اخیر درخشش 
خیلی خوبی در تیمش داشــته اســت و به همین خاطــر به عنوان بهترین 
بازیکن لیگ هلند مطرح اســت. ســانتیاگو خیمنز، مهاجم وسط ۲۲ ساله،  
فصل گذشته درخشید و این فصل نیز با ۱۵ گل در ۱۲ بازی حتی تاثیرگذارتر 
بوده اســت. او در اولین بازی خود در لیگ قهرمانان برابر لاتزیو نیز گل زد و 

هفته آینده برای بازی برگشت در ایتالیا در دسترس خواهد بود.
خیمنز قبلًا مورد توجه ناپولی، میلان و یوونتوس در ســری آ قرار  داشت اما 
اکنون اینتر نیز به دنبال او اســت. مارکو آرناوتوویچ و الکسیس سانچز هر دو 
۳۴ ساله هستند و در تابستان به عنوان گزینه های کوتاه مدت در خط حمله 
به خدمت گرفته شدند. البته در کنار اینتر، از رئال مادرید نیز به عنوان مقصد 
بعدی این بازیکن یاد می شــود و گفته می شود فلورنتینو پرس به شدت او را 

برای تابستان در نظر دارد. 

اینتر مشتری خمینز
کاسیمیرو برزیلی به دلیل مصدومیت دیدار با فولام را از دست داد.

به گزارش بی ساکر، مشــکلات برای منچستریونایتد در حال افزایش است. 
کاســیمیرو که در هفته های اخیر چندین بار مصدوم شــده بود، در جریان 
شکســت ۳ بر صفر یونایتد مقابل نیوکاســل در جام کارابائــو دوباره دچار 

مصدومیت شد.
کاســیمیرو بعد از ۹ ســال حضور در رئال مادرید، فصل گذشته تصمیم به 
جدایی از این تیم گرفت تا پیراهن منچستر یونایتد را برتن کند. این بازیکن 
برزیلی که در ابتدای فصل قبل به منچســتر یونایتد پیوست، عملکرد بسیار 
خوبی در این تیم داشت ولی مصدومیت باعث شد تا نتواند حضور خوبش را 

در این تیم تداوم بخشد.
اریک تن هاخ ســرمربی یونایتد در کنفرانس خبری تایید کرد کاسیمیرو که 
پیش از این در تیم ملی برزیل مصدوم شده بود، بار دیگر مصدوم شده است 

و نمی تواند برای این تیم به میدان برود.

خبر بد دیگر برای تن هاخ 
داروین نونز در سه آمار کلیدی از ارلینگ هالند بهتر عمل کرده است و مهاجم 

لیورپول ثابت کرد منتقدانش اشتباه می کنند.
به گزارش دیلی اســتار، لیورپول تابستان گذشته، هزینه های زیادی را برای 
نونیــز خرج کرد اما این بازیکن اروگوئه ای پس از خراب کردن چند موقعیت 

خوب و یک کارت قرمز بی مورد، شروع سختی را در آنفیلد تجربه کرد.
در شــروع فصل جدید، نونیز عملکرد بسیار بهتری داشته است. او تا اینجای 
فصل، هفت گل و چهار پاس گل در تمامی رقابت ها به ثمر رســانده اســت. 
عــلاوه بر این، پس از پیروزی خیره کننده  برابر بورنموث، او اکنون نســبت 

دقیقه به ازای گل بهتری نسبت به محمد صلاح، فوق ستاره لیورپول دارد.
هم چنین تاکنون نونیز در سه آمار کلیدی از هالند ستاره منچسترسیتی بهتر 
عمل کرده اســت. طبق گزارش FBREF، نونیز از نظر گل و پاس گل، گل 
بدون در نظر گرفتن پنالتی و تعداد شــوت به ســمت دروازه در رده نخست 

بازیکنان در لیگ برتر قرار دارد.

نونیز بهتر از هالند

برگزاری اشتراکی توپ طلا
مســئولان موســس توپ طلا در قراردادی 
جدید به توافق رسیدند تا از این پس با یوفا 
برای اهدای این جایزه ارزشــمند مشارکت 

کنند.
بــه گزارش فوتبــال ۳۶۰، هنــوز از اهدای 
هشــتمین توپ طلا به لیونل مسی، اعجوبه  
آرژانتینی و مباحثی که پیرامون درســتی یا 
نادرستی این جایزه مطرح شده، زمان زیادی 
نمی گذرد. لیونل به واسطه قهرمانی در جام 

جهانی بالاتر از ارلینگ هالند و کیلیان امباپه 
به این جایزه ارزشــمند رسید تا شاید برای 
همیشه در تاریخ فوتبال جاودانه شود. حالا 
درســت چند روز پس از آن مراســم، خبر 
رسیده  از این به بعد قرار است تغییراتی در 
مراســم توپ طلا، ایجاد شود. این تغییرات 
دوباره شراکتی اســت و قرار نیست ماهیت 
آن دستخوش تحول شود.  ماجرا از این قرار 
اســت که گروه »آموری« مالک و موســس 

۲ نشــریه مهم »اکیپ« و »فرانس فوتبال« 
روز جمعه به این توافق رســیدند تا از این به 
بعــد در همکاری با یوفا، توپ طلا را در طی 
مراسمی مشترک به برترین بازیکن سال اهدا 
کنند. این تغییرات قرار اســت از سال آینده 
اعمال شــود. گروه آمــوری همچنان مالک 
اصلی توپ طــلا باقی می ماند و بر رای هایی 
که بهترین بازیکن را انتخاب می کند، نظارت 

کامل خواهد داشت.


